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Onderwerp

PAS-melders eerst

Aan de leden van Provinciale Staten

Toelichting vragensteller

In de media lazen wij dat er een procedure is gestart door Mobilisation for the Environment (MOB) om de

verbouwing van het Binnenhof stil te leggen. 

Aanleiding hiervoor is dat bij deze verbouwing stikstof vrijkomt en dat door de uitspraak van de Raad van

State ook bouwprojecten een stikstofvergunning moeten hebben en daar niet langer van zijn uitgezonderd

door de zogenoemde bouwvrijstelling.

Aangezien de provincie Zuid-Holland hier het bevoegd gezag is, heeft de CDA fractie de volgende vragen:

1. Is GS op de hoogte van de gestarte procedure van de MOB?

Antwoord

Gedeputeerde Staten zijn op de hoogte van het handhavingsverzoek dat MOB heeft ingediend voor wat

betreft de renovatie van het Binnenhof.

2. Is GS van mening dat er een nieuwe vergunning nodig is?

Antwoord

Het is in eerste aanleg aan de Rijksvastgoeddienst als initiatiefnemer om te onderzoeken of door de

werkzaamheden stikstofdeposities kunnen optreden in daarvoor gevoelige Natura2000 gebieden. Er zijn

nog geen actuele stikstofberekeningen ingediend bij de Omgevingsdienst Haaglanden, als uitvoerend

bevoegd gezag namens Gedeputeerde Staten. Die berekeningen zijn nodig om te kunnen vaststellen of

een natuurvergunning nodig is. Indien een natuurvergunning nodig is, dan is het aan de aanvrager om in

de vergunningaanvraag aan te geven op welke wijze negatieve effecten op de betreffende natuurgebieden

kunnen worden uitgesloten.

3. Kan GS een inschatting maken van de hoeveelheid benodigde stikstofruimte indien er een WNB-

vergunning nodig is?

Antwoord

Zie antwoord op vraag 2.
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4. In de media wordt gesteld dat stikstofruimte voor de verbouwing van het Binnenhof gecreëerd kan

worden door het opkopen van boerderijen. Hoe realistisch is dit vanwege de onmogelijke match van

stikstof, dit vanwege de Tweede Kamer die niet eens dichtgelegen bij een boerderij is?

Antwoord

Zie antwoord op vraag 2.

5. Heeft GS zelf suggesties waar de stikstofruimte vandaan gehaald kan worden?

Antwoord

Het ligt bij de aanvrager om in de aanvraag een oplossing te beschrijven om mogelijke negatieve effecten

uit te sluiten.

6. Is GS het met het CDA eens dat bij het vinden van stikstofruimte éérst de 

 PAS-melders aan bod moeten komen vanwege de vele beloften die aan hen zijn gedaan?

Antwoord

Indien het Rijksvastgoedbedrijf een vergunbare natuurvergunningaanvraag indient, zal deze volgens de

geldende regels moeten worden beoordeeld en indien de aanvraag vergunbaar is, dan ligt het in de rede

om deze te vergunnen.

7. Is GS het met het CDA eens dat als er boeren worden uitgekocht voor andere sectoren het invullen

van de Gebiedsgerichte aanpak (GGA) nog veel ingewikkelder wordt, zo niet onmogelijk?

Antwoord

Gedeputeerde Staten zijn van mening dat alle sectoren een bijdrage moeten leveren aan de

stikstofreductie. Om te voorkomen dat ontwikkelingen van (nationaal) belang stil komen te liggen en om

bijvoorbeeld PAS-melders te kunnen legaliseren is er stikstofruimte nodig. De reductie-opgave wordt

daarmee groter. Door sturing vanuit de provincie willen we zo helder mogelijk de gebiedsgerichte aanpak

vormgeven en voorkomen dat dit een onmogelijke opgave wordt. Gedeputeerde Staten achten een

ongecoördineerde uitkoop van boerderijen om stikstofruimte te verwerven zeer onwenselijk.  Ook daarom

is meer sturing door de provincie nodig.

8. Welke garantie is er dat er door de handel in stikstof door andere sectoren, vooruitlopend op de

GGA, iets voor de natuur gedaan wordt?

Antwoord

Bij extern salderen wordt 30% van de vrijgekomen stikstofemissie niet gebruikt voor het verlenen van

een natuurvergunning. Deze komt rechtstreeks ten goede van de natuur. Dit volgt uit de Beleidsregels 

intern en extern salderen van de provincie Zuid-Holland.

9. Eerder waarschuwde het CDA al op wildwesttaferelen in de handel van stikstofruimte door het

opkopen van boerenbedrijven door de industrie, ook buiten de provincie. Een stikstof-

registratiebank kan inzichtelijk maken wat waar naar toe gaat en grip te krijgen op de handel van

stikstofruimte.

 Komt GS met een Zuid-Hollandse stikstof-registratiebank en zo ja op welke termijn?

Antwoord

De provincie Zuid-Holland heeft een stikstofregistratiebank voor de Rotterdamse Haven. Ook hebben

Gedeputeerde Staten bij besluit van 28 juni 2022 een stikstofregistratiebank voor stedelijke ontwikkeling
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opgericht. Wellicht gaan Gedeputeerde Staten in de toekomst nog andere stikstofregistratiebanken

oprichten.

Den Haag, 20 december 2022

Gedeputeerde Staten van Zuid-Holland,

secretaris, voorzitter,

ir. J.C. van Ginkel MCM   drs. J. Smit


